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Jacek Jaśkowiak 

INTERPELACJA 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania linii autobusowej nocnej nr 248 (Rondo 

Kaponiera– Radojewo) 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracamy się z prośbą o zwiększenie częstotliwości kursowania linii autobusowej nr 248 (Rondo 

Kaponiera – Radojewo) czyli zwiększenie taktu do standardowego obowiązującego na innych liniach 

nocnych (kursy co pół godziny). 

Uzasadnienie 

Trasa linii nr 248 otrzymała obecny przebieg 1 września 2013 roku i od tego czasu cieszy się ogromną 

popularnością. Wiąże się to z faktem, że łączy ona ścisłe centrum miasta (w tym okolice Starego 

Rynku) z gęsto zaludnionymi dzielnicami na północy (Winogrady, Wilczak, Naramowice), a także 

ciągle rozbudowującymi się obszarami Umultowa i Radojewa.  

Pasażerów przybywa systematycznie wraz z oddawaniem nowych mieszkań w wymienionych 

powyżej dzielnicach. Zdarza się, że są trudności z wejściem do autobusów – szczególnie w czwartki, 

piątki i soboty. Mieszkańcy mają problem z dotarciem do pracy na wczesne godziny ze względu na 

rzadkie kursy linii (zaledwie 5 kursów w ciągu całej nocy).  

Z poważaniem 

Maria Lisiecka – Pawełczak 

Paweł Matuszak 

Paweł Sowa 

Radni Miasta Poznania 


